
قزوین- مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-همزمان 
با عید سعید غدیر خم 3 طرح توسعه مخابراتی در 
قزوین  با اعتباری بالغ بر ۱۷ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال به 
بهره برداری رسید.  ازجمله طرح های مورد بهره برداری 
دراین مراســم افتتاح مرکز جامع امور مشترکین تلفن 
همراه اول، بهره برداری از پروژه های توسعه سرویس 
سرینو )اینترنت پرســرعت VDSL( به تعداد ۵۰۰ 
پورت برای دو منطقه شــهر قزوین و آغاز فاز اجرایی 
پروژه NGN - IMS استان قزوین با عملیات برگردان 

مرکز تلفن اقبالیه بودند.
مدیر منطقه مخابرات قزوین در مراسم افتتاحیه این طرح 
ها اظهار داشت: سرویس VDSL را سرویسی فراتر از 
ADSL  و با پهنای باند با کیفیت تر و بالاتر و همچنین 
دسترسی آسان تر به اینترنت دانست و گفت: در طرح 
توسعه سرویس سرینو، حدود 23۰۰ خانوار در مناطق 
بلوار خرمشهر و سعادت قزوین برای نخستین مرتبه می 
توانند از کیفیت بالاتر سرعت اینترنت بهره مند شده و در 
آینده نیز سعی در گسترش پهنای این خدمات به سایر 

مشترکان در سایر نقاط استان خواهیم بود.
وی در ادامه با بیان اینکه گسترش اینترنت و دسترسی 

روزافزون به آن یکی از برنامه ها و وظایف مهم شرکت 
مخابرات ایران بوده است، افزود: شرکت مخابرات ایران 
با تسری و توسعه شبکه و کار و دانش و همچنین استفاده 
از امکانات و ظرفیت های خود تاکنون به پیشرفت های 
قابل ملاحظه ای در ارایه خدمات شــهری و روستایی 

استان داشته است.
 محمدرضا نصرآبادی در بخشی از سخنان خود بیان 
داشت:  از زمان ورود تلفن همراه به کشورمان در سال ۷3 
با ۱۰ هزار شماره تا این زمان که به ۱۰۰ میلیون مشترک 
رسیده شاهد توسعه و گسترش خدمات و نسل های 

گوناگون خدماتی به مشترکان بوده ایم.
به گفته مدیر منطقه مخابرات قزوین، ارتقای سرعت و 
کیفیت سرویس های باند پهن مشتریان خانگی، افزایش 
سطح رضایت مشــتریان و توسعه زیرساختی جهت 
حرکت به ســوی تحول و اقتصاد دیجیتالی از جمله 
مهمترین اهداف این شرکت در راستای بهره برداری از 

پروژه های یاد شده می باشد.
در ادامه ی این مراسم مهندس امینی سرپرست اداره کل 
ارتباطات و فناوری اطلاعات استان قزوین طی سخنان 
کوتاهی بیان داشت : تمامی ۷2۰ روستای بالای 2۰ خانوار 
استان قزوین تا پایان نیمه اول ســال ۱۴۰2 به اینترنت 
پرسرعت و به شبکه ملی اطلاعات متصل خواهند شد. 

در بخشی از این مراسم، مهندس اهوازی، مدیر تجاری 
مخابرات منطقه قزوین به بیان گزارش مبســوطی از 
عملکرد مدیریت تجاری مخابــرات منطقه قزوین و 

وضعیت فنی سه پروژه مذکور پرداخت .
در ادامه ی این مراسم ، از سه دفتر برتر در زمینه کمپین 
های اسفندماه و اردیبهشت ماه همراه اول ، تقدیر گردید 
و سپس با حضور مدیران ارشد مخابراتی و استانی ، پروژه 

های مخابراتی افتتاح گردید.

 7
مدیر کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی تاکید کرد؛ ضرورت  تسریع در رفع آلایندگی معدن مس سونگون

  تبریز-امیدمحمدزاده، خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل حفاظت محیط زیست استان در بازدید میدانی جهت بررسی مشکلات محیط زیستی معدن مس سونگون بر رعایت ضوابت زیست محیطی و 
رفع آلودگی های حاصله از فعالیت معدن تاکید کرد.    مدیرکل حفاظت محیط زیست استان در بازدید میدانی جهت بررسی مشکلات محیط زیستی معدن مس سونگون بر رعایت ضوابت زیست محیطی و 
رفع آلودگی های حاصله از فعالیت معدن تاکید کرد.  شهنام اشتری مدیرکل حفاظت محیط زیست استان روز پنجشنبه مورخ بیست و سوم تیرماه از معدن مس سونگون بازدید کردند. در این بازدید که دکتر جواد 
رحمتی معاون امور هماهنگی عمرانی استانداری آذربایجان شرقی و جمعی از مدیران معدن مس سونگون حضور داشتند، شهنام اشتری گفت: رعایت ضوابط زیست محیطی و تسریع در اجرای طرحهای رفع 

آلایندگی ناشی از فعالیت های معدن بایستی تاکیداَ در اولویت برنامه های مسئولین معدن مس سونگون باشد.
 وی افزود: با توجه به درخواست های توسعه معدن مس وتصویب آنها در سفر اخیر ریاست جمهور، مسئولین شرکت مس باید با هماهنگی سازمان صنعت، معدن وتجارت استعلامهای لازم را به اداره کل 

حفاظت محیط زیست ارائه نمایند تا بررسی های لازم جهت طی روند اداری و اعلام نظر نهایی زیست محیطی انجام پذیرد. 

با اعتباری بالغ بر ۱۷ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال؛

3 طرح توسعه مخابراتی در قزوین به بهره برداری رسید

 ازدیاد مصرف برق در بالا نشین های شهر اصفهان

شهردار گرگان:

محله محوری و اتمام پروژه های نیمه تمام از اولویت های  شهرداری گرگان هستند

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
مرسل صالحی مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت 
توزیع بــرق اصفهان از مصرف بالای شــهروندان در 
قسمت های جنوب شهرگلایه دارد و به این موضوع 
اشاره کرد:که در مناطق ۵و ۶ شهر اصفهان مصرف برق 
بسیار بالاست وبرای اینکه بتوانیم میزان مصرف در این 
مناطق را کنترل کنیم نیازبه نصب کنتور های هوشمند 
است ، در حال حاضر مشترکین دیماندی و ادارت دارای 
کنتور هوشمند هستند و باید در برخی از مناطق شهر 
اصفهان برای مشترکین خانگی نیز کنتور های هوشمند 

نصب شود .
صالحی در پرسش کارشناس خبر شرکت درباره تعطیلی 
مدارس و دانشــگاه ها درمیزان کاهش بار بر شبکه را 
این گونه پاسخ داد: هم اکنون ۱۷۰ مدرسه دولتی و غیر 
دولتی در اصفهان فعالیت دارند که درزمان بازگشایی 
مدارس بیش از۱۰ مگا وات برق شبکه را مصرف می 

کنند؛همچنین در زمان فعالیت ۴2 دانشــگاه فعال در 
اصفهان ۱۰ مگا وات برق از شبکه به این مراکز اختصاص 
داده می شود که جمع مصرف این مراکز به بیش از 2۰ 

مگاوات برق می رسد.
وی تاکید کرد: ازخرداد ماه تاکنــون از۶۴۰ اداره ای که 
دراصفهان مستقر هســتند به 3۰۰ اداره اخطار قطعی 
برق داده شــده اســت که ۱۰ درصد از آن ها به اخطار 
ها توجهی نمی کنند، اما با برنامه های ترویجی انجام 
شــده ۵درصد ازادارت الگوی مصرف خود را اصلاح 
کردند و ۵ درصد از مشــترکین اداری هنوز در بحث 
رعایت الگوی مصرف برق خاطی هســتند. صالحی 
اشاره کرد: براســاس قولی که داده بودیم تا نام ادارات 
متخلف را اعلام نماییم ، در ایــن هفته برق بیش از ۴۰ 
اداره پرمصرف شــامل بانک های رفاه، رسالت، ملی 
، توســعه تعاون،صادرات،کشاورزی،سپه،موسســه 
مهر، آمــوزش و پرورش،ســازمان میادین،دبیرخانه 

دانشگاه آزاد منطقه۴،سازمان عمران زاینده رود،میراث 
فرهنگی،فروشگاه اتکا،خانه کارگر،بنیاد مسکن،هتل 
پارسیان،شرکت تعاونی مصرف فولاد،مدیریت ناژوان 
و غیره را قطع نمودیم که البته برای وصل برق این ارگان 
ها تعهد کتبی ازآنان دریافت می شــود و درصورت 
تکرار با حکم دادســتانی وارد می شویم. وی با اشاره 
به اینکه به صورت تصادفی روزانه 3۰۰ مورداخطارو 
۴۰ مورد قطعی برق برای ادارات در اصفهان اعمال می 
شود افزود:خوشبختانه درهفته گذشته این تعداد به 3۵ 
مورد اداره رسید و امیدواریم که تمکین از قانون و صرفه 
جویی در بحث انرژی سرلوحه برنامه همه ادارات استان 
قرارگیرد . مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع 
برق اصفهان با قدردانی از ارگان هایی که درزمان پیک 
مصرف از دیزل ژنراتور های خود استفاده می کنند نام 
اداراتی که در این زمینه همکاری خوبی داشته اند را شامل 
اداره کل کمیته امداد،کتابخانه مرکزی شهرداری،بانک 

تجارت شــیخ بهایی،بانک ملی سپه،سرپرستی بانک 
کشاورزی،دانشگاه فنی مهاجر،برق منطقه ای اصفهان و 
شهرداری منطقه ۱3 عنوان کرد . وی با یادآوری مصوبه 
دولت در میزان برق مصرفی ادارات گفت:ارگان ها باید 
بعد ازساعات اداری ۶۰ درصد در مصرف کاهش داشته 
باشند و درزمان ساعات کاری نیز 3۰ درصد صرفه جویی 

برق داشته باشند .

 گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار گرگان 
از محله محوری و اتمام پروژه های نیمه تمام به عنوان 
دو اولویت فعلی شهرداری نام برد. مهندس محمدرضا 
سبطی در هفتاد و چهارمین جلسه رسمی و علنی شورای 
اسلامی شهر گرگان با اشاره به مسائل اقتصادی اظهار 
داشت: همانگونه که مطلع هستید شهرداری کلانشهر 
تهران در چند ماه گذشته برای پرداخت حقوق کارکنانش 
به مشکل برخورد کرده و برخی شهرداری های استان 
نیز پرداخت حقوق کارکنانشــان را به تعویق انداخته 
اند.سبطی با بیان اینکه ماهیانه ۶۰ میلیارد تومان هزینه 
نگهداری شهر می شــود، تصریح کرد: باتوجه به لزوم 
پرداخت بدهی هایی که برجای مانــده و به ما به ارث 
رسیده اســت، فعلا قادر به طراحی پروژه های بزرگ 
)مگاپروژه( نیستیم و ابتدا باید پروژه های نیمه تمام را 
به پایان برسانیم.وی به طرح محله محوری اشاره کرد 

و گفت: محله محوری و اتمام پروژه های نیمه تمام دو 
شعار شورای ششم بوده است و در همین راستا ساخت 
پروژه شــهربازی مدرن که بیش از ۷۰۰ میلیارد تومان 

دیگر هزینه در بردارد، به شیوه تدریجی پیش می رود.
ســبطی افزود: از دو هفته پیش اقدامات جهادی و رفع 
مشکلات کوی شریعتی را آغاز کرده ایم و پارک محله نیز 

با حضور اعضای شورا بعد از عید غدیر کلنگ زنی می 
شود.شهرداری گرگان در خصوص نیاز شهر گرگان به 
دریاچه مصنوعی بیان کرد: بنده در سال های قبل که عضو 
شورا بودم این موضوع را به شهردار وقت پیشنهاد دادم که 
بنا به دلایلی طرح آن تغییر کرد اما در دستور کار این دوره 
مدیریت شهرداری قرار دارد.وی به عملیات بازگشایی 
معابر اشاره و اظهار کرد: هم اکنون در ۶ نقطه شهر عملیات 
بازگشایی در حال انجام است که هر کدام از این محورها 
مدیران پروژه مستقلی دارند.سبطی بار دیگر به موضوع 
قرارگاه جهادی اشاره کرد و گفت: ما در حوزه محلات 
سال ها غفلت داشته ایم و اکنون می خواهیم کم کاری های 
گذشته را جبران کنیم.وی خاطرنشان کرد: در قالب طرح 
جهادی محله من، ما نیازهای هر محله را بررسی می کنیم 
و در حوزه وظایف و اختیارات خود برای رفع آن به طور 

جهادی وارد عمل می شویم

برگزاری جشنواره من مراقب آبم در رشت

 رشت-خبرنگاراقتصادسرآمد-جشــنواره من مراقب آبم در رشت برگزارشد.در این 
جشنواره برنامه های متنوعی توســط هنرمندان صدا و سیمای مرکز گیلان با محوریت 
آموزش راهکارهای صرفه جویی در مصرف آب به ویژه برای کودکان و نوجوانان اجرا 
شد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان در این جشنواره با بیان اینکه استان گیلان 
دارای منابع تامین آب محدودی است، گفت: همه ما وظیفه داریم اندک ذخایر باقی مانده 
آب شرب را برای آیندگان حفظ کنیم.مازیار علی پور، ترویج فرهنگ مدیریت مصرف و 
استفاده درست از آب را بسیار حائز اهمیت دانست و افزود: خانواده ها به ویژه پدران و مادران 
با رعایت نکات صرفه جویی در مصرف آب، باید به فرزندان خود نیز آموزش های لازم را 
ارائه دهند.وی با تاکید بر اینکه صرفه جویی یعنی درست مصرف کردن و مردم عزیز باید 
الگوی صحیح مصرف آب را مد نظر داشته باشند، گفت: صرفه جویی در مصرف آب کار 
ساده ای است که در امورات روزمره همه ما قابل انجام است.علی پور افزود: مردم عزیز برای 
شستن حیاط، خودرو، فرش، آبیاری باغات و مزارع از آب شرب استفاده نکنند و در زمان 
مسواک زدن، استحمام و شستشوی ظروف صرفه جویی در مصرف آب را رعایت کنند.وی، 
استفاده از وسایل کاهنده مصرف مانند شیرآلات پدالی، چشمی و الکترونیکی و فلاش تانک 

های با مخزن کوچک را در کاهش مصرف آب بسیار تاثیرگذار دانست.

 مدیرکل تامین اجتماعی استان :
مطالبات تامین اجتماعی بوشهر ۷۰۰میلیارد تومان است

بوشهر –سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل تامین اجتماعی استان بوشهر 
گفت: مطالبات این اداره کل ۷۰۰ میلیارد تومان است که سازمان منطقه ویژه اقتصادی انرژی 
پارس با ۱2۷ میلیارد تومان بیشترین میزان بدهی را به این اداره کل دارد.، عباس دیری اظهار 
کرد: از مجموع جمعیت یک میلیون و 2۰۰ هزار نفری استان بوشهر شمار بیمه شده  های 
اصلی تامین اجتماعی 3۴۸ هزار نفر است که با احتساب خانواده ها جمعیت آن به ۹۰۰ هزار 

نفر ) ۷۵ درصد جمعیت این استان( می رسد.
دیری ادامه داد: خدمات موردنیاز جامعه تحت پوشش تامین اجتماعی در استان بوشهر 
توسط ۱۵ شعبه اصلی، ۱۵ شــعبه اقماری و هفت کارگزاری ارائه می شود که ۷۰ درصد 

خدمات غیرحضوری و مابقی به صورت حضوری است.
وی اظهار کرد: در استان بوشهر اکنون یکهزار و ۷۰۰ نفر بیمه بیکاری دریافت می کنند که مبلغ 

دریافتی ماهانه آنها در مجموع هشت میلیارد تومان است.
مدیرکل تامین اجتماعی استان بوشهر گفت: این شمار دریافت کننده بیمه بیکاری در سال 

گذشته حدود 2 هزار نفر بود که نشان از بهبود وضعیت اشتغال در این استان است.
دیری افزود: شمار پرونده های بازنشستگی در استان بوشهر نیز اکنون 3۵ هزار فقره )حدود 

۷۷ هزار نفر( است که پرداختی ماهانه به آنها در مجموع ۱۶۸ میلیارد تومان است.
وی ادامه داد: این میزان پرداختی در سال گذشته ۱3۶ میلیارد تومان بود که با افزایش حقوق 
۵۷ درصدی برای حداقل بگیران و افزایش ۱۰ درصد برای بیشترین میزان حقوق دریافتی به 
۱۶۸ میلیارد تومان افزایش یافته است. مدیرکل تامین اجتماعی استان بوشهر گفت: در بخش 
تعهدات کوتاه مدت سازمان تامین اجتماعی در استان بوشهر نیز ماهانه پنج میلیارد تومان 
به بیمه شده ها پرداخت می شود. دیری افزود: راهبرد جدید سازمان تامین اجتماعی برای 
حفظ منابع در مقابل مصارف، پوشش بیمه ای افراد فاقد هر گونه بیمه مانند دانشجویان، زنان، 

زنان سرپرست خانوار و غیره است که استان بوشهر در این حوزه بخوبی ظاهر شده است.
وی گفت: در طرح های یاد شده میزان پرداختی افراد بین ۵۰۰ تا ۷۰۰ هزار تومان تعریف 
شده و مزیتی بسیار مهم برای زنان خانه دار و دانشجویان است. مدیرکل تامین اجتماعی 
استان بوشهر یادآور شد: در این استان بوشهر امسال عدد تکلیفی برای افزایش شمار بیمه 
شده ها با استفاده از طرح های ویژه مانند بیمه زنان خانه دار و دانشجویان در حدود ۹ هزار نفر 
است که با این وجود برای افزایش بیمه شده ها به میزان ۱۰ هزار نفر برنامه ریزی شده است.

 مدیر عامل آبفای استان اصفهان تاکید کرد؛
لزوم توسعه فناوری های نوین به منظور تسریع در ارائه خدمات 

به مشترکان آبفا
اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیر عامل آبفای اصفهان بر لزوم توسعه 
و استفاده از فناوری های نوین به منظور تسریع در ارائه خدمات به مشترکان آبفای استان 
اصفهان تأکید کرد. حسین اکبریان در بازدید از معاونت خدمات و مشترکین آبفای استان 
اصفهان گفت: با توجه به شاخص بودن بسیاری از روندهای در دست اقدام این معاونت 
در سطح کشور، توسعه و استفاده از فناوری های جدید به منظور تسریع در ارائه خدمات، 
لازم به نظر می رسد.  وی همچنین افزود: توسعه زیرساخت الکترونیکی برای بهینه سازی 
فعالیت ها و بازنگری زمان محور فرآیندها برای کاهش محسوس مدت زمان ارائه خدمات، 
مورد توجه قرار گیرد. اکبریان در این بازدید بر توسعه تحلیل سیستم در بخش های مختلف 
برای اتخاذ تصمیمات دقیق تر و علمی، توجه بیشتر به ارتقای سطح علمی کارکنان حوزه 
مشترکین به ویژه نیروهای پیمانکاری، جذب نیروهای نخبه و کارآمد برای رفع کمبودهای 
نیروی انسانی حوزه مشترکین، کمک به رفع مشکلات پیمانکاران به عنوان بازوی ارائه 
خدمات به مشترکین، توجه ویژه به توسعه نرم افزارهای در دست استفاده در مجموعه و 
یکپارچه سازی آن ها و برخی نکات دیگر  مدیریتی تاکید کرد و انجام این قبیل اقدامات را 
منطبق با رویکرد جدید آبفای استان اصفهان در قالب کار جهادی مبتنی بر دانش تفسیر کرد.

گفتنی است مدیر عامل آبفای استان اصفهان از کلیه واحد های مدیریتی در حوزه ستادی 
معاونت خدمات مشترکین و درآمد شــرکت بازدید کرده و از نزدیک در جریان آخرین 

فعالیت های آن حوزه قرارگرفت.
 

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان آموزش فنی  و حرفه ای کشور:
 آموزش، رسالت اصلی سازمان آموزش فنی و حرفه ای است

 همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- معاون توسعه مدیریت و منابع  سازمان آموزش 
فنی  و حرفه ای کشور درجلسه شورای اداری اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان 

گفت: آموزش رسالت اصلی سازمان آموزش فنی و حرفه ای است.
امیر میمنت آبادی معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور در 
شورای اداری  اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان که درمریانج برگزار شد، اظهار 

داشت: برای ما آموزش های منتج به اشتغال بسیار مهم است.
وی با بیان اینکه رضایتمندی نیروی انسانی و توجه ویژه به آن موجب تحقق اهداف سازمان 

می شود، گفت:  سرمایه گذاری در حوزه مهارت افزایی با اهمیت است.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان نیز در این جلسه با اشاره به فعالیت های این 
اداره کل ، مهارت آموزی را  یکی از عواملی موثر در رونق اشتغال و توسعه پایدار عنوان کرد 
و افزود:تامین نیروی انسانی ماهر و متخصص با فراگیری آموزش های مهارتی در محیط 

واقعی کار درغالب مراکز بین کارگاهی و جوار کارگاهی امکانپذیر است.
 وی با اشاره به اینکه تربیت و توانمند سازی نیروی انسانی ماهر از رسالت های مهم سازمان 
آموزش فنی و حرفه ای کشور اســت، گفت: در راستای تامین نیروی انسانی ماهر برای 

شرکتها،بنگاهها و واحدهای صنفی مراکز جوارکارگاهی و بین کارگاهی افتتاح می شود.

  عضو هیئت مدیره شرکت بازآفرینی شهری ایران:
 ۱۰ پروژه زیربنایی در استان کرمانشاه 

به مرحله بهره برداری رسیده است

کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادســرآمد-عضو هیئت مدیره 
شرکت بازآفرینی شهری ایران از وجود ۱3 شهر در حوزه بازآفرینی 
شهری که 2 هزار و پانصد هکتار از اراضی شهری کرمانشاه را در 

بر گفته است، خبر داد.
 عباس شفیعی با اعلام اینکه ۱۸ درصد از فضای استان در محدوده 
بافتهای فرسوده سه گانه قرار دارد، خاطرنشان کرد: این بافتها شامل 
بافتهای تاریخی، بافتهای میانی و سکونتگاه های غیر رسمی هستند 
که مجموعا یک میلیون و چهارصد نفر از جمعیت استان را در خود 

جای داده است.
شفیعی گفت: برای تامین خدمات زیربنایی استان کرمانشاه در 
سالهای اخیر 2۰ پروژه را در استان تعریف کرده ایم که ۱۰ پروژه آن 

تکمیل و ۱۰ پروژه دیگر در حال تکمیل هستند.
عضو هیئت مدیره شرکت بازآفرینی شهری ایران ابراز کرد: برای 
بهسازی معابر در محدوده بازآفرینی شهری هر ساله از طریق تبصره 
قانون بودجه، قیر رایگان برای شهرداری ها را تامین می کنیم که در دو 
سال گذشته نیز مقدار قابل توجهی برای استان کرمانشاه تخصیص 
یافته است. وی با اشاره به اینکه اگر مالکان این محدوده تمایل به 
نوسازی داشته باشند، تسهیلات نوسازی بافتهای فرسوده را در 
اختیار آنها قرار می گیرد، عنوان کرد: در شهر کرمانشاه مبلغ ۴۰۰ 
میلیون تومان و در شهرستان ها مبلغ 3۵۰ میلیون تومان به عاملیت 
بانک مسکن تخصیص یافته است که مبلغ 2۵۰ میلیون تومان آن با 

سود صفر درصد محاسبه می شود
شفیعی تاکید کرد: اگر در طول ساخت نیز نیاز به ودیعه مسکن داشته 
باشند، مبلغ ۴۵ میلیون تومان به صورت قرض الحسنه به عاملیت 

صندوق کارآفرینی امید در اختیار مالکان قرار داده می شود.
وی گفت: در ســال ۱۴۰۱ تعداد ۴ هزار چهارصد و هشتاد و دو 
سهمیه به استان کرمانشاه تخصیص یافته که تاکنون ۴2۵ پروژه 
معرفی و ســهمیه های خالی زیادی برای مردم شریف کرمانشاه 
وجود دارد که با اطلاع رسانی مناسب به مردم، می توان به نوسازی و 

استحکام بافتهای فرسوده کمک  کرد.

  امام جمعه شیراز در جمع تکاوران نیروی زمینی ارتش:
ما به فرماندهان و تکاوران ارتشی که لشکریان 

امام زمان)عج( هستند افتخار می کنیم

شیراز –غزاله توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-برنامه پیاده روی 
شبانه، اقامه نماز جماعت صبح و جشن عید سعید غدیر خم ویژه 
دانشجویان دوره های تکاور و چتربازی اعزامی از دانشگاه  افسری 
امام علی)ع( نزاجا و فارابی با حضور آیت الله دژکام نماینده ولی فقیه 
در استان فارس، دکتر ایمانیه استاندار فارس، سردار سرتیپ بوعلی 
فرمانده سپاه فجر استان فارس، امیر سرتیپ دوم رضایی فرمانده 
ارشد نظامی ارتش در منطقه فارس، حجت الاسلام رضایی ارشد 
روحانیون ارتش در منطقه فارس و امیر سرتیپ دوم دانش جانشین 
دانشگاه افسری امام علی)ع( در مرکز آموزش علوم و فنون مکانیزه 
نزاجا برگزار شد. در این مراسم آیت الله دژکام نماینده ولی فقیه در 
استان فارس و امام جمعه شیراز در سخنانی با تبریک عید سعید 
غدیر خم به حاضرین بیان داشت: بحمدالله در روز عید امامت و 
ولایت و از لحظات بامداد توفیق داشتیم تا در خدمت عزیزان تکاور 
در مرکز آموزش علوم و فنون مکانیزه نزاجا باشیم و در برنامه هایی 

که بنام حضرت امیرالمومنین برپا شده بود حضور یابیم.
وی افزود: من این مژده را به همه تــکاوران غیور ارتش داده ام که 
چون به ولایت امیرالمومنین سربلند هستند، حزب اللهی   حساب 
می شوند و خدای متعال در قرآن کریم وعده غلبه و پیروزی دائم 
حزب اللهی را به ما داده است. آیت الله دژکام با تقدیر از کلیه دست 
اندرکاران و افرادی که در آموزش دانشجویان تکاور اهتمام می 
ورزند اضافه کرد: ما به فرماندهان و تکاوران ارتشی که لشکریان 
امام زمان)عج( هستند افتخار می کنیم و انشاالله بتوانیم در زمان ظهور، 

یاری دهنده آن حضرت باشیم

  بازدید مدیرعامل توزیع برق گیلان
  از پست فوق توزیع درحال ساخت لیسار

  رشت-خبرنگاراقتصادسرآمد-محمدتقی مهدیزاده مدیرعامل 
بهمراه معاون بهره برداری و دیســپاچینگ و جمعی از مدیران 
شرکت و مقامات شهرســتان تالش از روند اجرای احداث این 
پســت فوق توزیع بازدید کردند طی این بازدید مهدیزاده گفت: 
طبق دستورالعمل ها و فرآیندهای موجود، احداث پست های فوق 
توزیع بر عهده شرکت برق منطقه ای می باشد و توزیع انرژی برق 
تولیدی از پست مذکور جز وظایف و رسالت شرکت توزیع برق 
گیلان است.وی افزود: آمادگی کامل و صد درصدی از لحاظ نیروی 
انسانی و دانش فنی در توزیع برق وجود دارد و به محض راه اندازی 
و بهره برداری از این پست فوق توزیع و به منظور رفاه حال مردم 
منطقه، آماده ایم خروجی ها ، فیدرها و اتصال به شبکه های فشار 
متوسط را احداث کنیم مدیرعامل توزیع برق گیلان در پایان تاکید 
کرد: تامین منابع مالی جز لاینفک و بدیهیات برای انجام پروژه های 
مهم می باشد و امیدواریم در اجرای این پروژه نیز مسئولان استان و 

شهرستان همراه و پشتیبان صنعت برق باشند
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اخبار

 ایجاد دانشکده توانبخشی
 در همدان

 

همدان-فاطمه دی آبادی ،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی ابن سینا از پیگیری ایجاد دانشکده توانبخشی درهمدان 

خبر داد.
محمد مهدی مجذوبی در همایش بزرگ خانواده MS استان همدان 
اظهار کرد: همه ما روزی به دنیا آمده ایم و براساس کلام خداوند متعال  با 
اموال، خانواده، جان و ... امتحان می شویم و امیدواریم در این فراز و نشیب 

یک تابلوی زیبا از زندگی خود ترسیم کنیم.
وی با اشاره به اینکه نشســت های زیادی را در خصوص بیماران »ام 
اس« نسبت به موضوعات و مشکلات مختلف  برگزارکردیم گفت: با 
شهرداری همدان در خصوص تسهیل استفاده بیماران ام اس از امکانات 
عمومی نشست هایی داشتیم. رئیس دانشگاه علوم پزشکی ابن سینا با اشاره 
به اینکه عمده مشکلات درخصوص کمبود داروهای بیماران بود و آن هم 
تنها یک یا دو قلم که با پیگیری صورت گرفته امروز آنها هم مهیا شده اند 
افزود: در حال حاضر داروهای MS در استان ارائه می شود که داروخانه 
دانشگاه را نیز تغییر خواهیم داد تا شرایط را بهتر در شان مردم استان کنیم.

وی خاطرنشــان کرد: امروز علاوه بر مرکز استان در شهرستان ملایر، 
تویسرکان و نهاوند نیز داروهای بیماران »ام اس« ارائه می شود و در چند 
ماه آینده نیز تسهیلاتی فراهم خواهد شد تا بیماران منطقه شمالی استان 
هم در منطقه خود خدمات دریافت کنند و به مرکز استان رفت و آمد 
نداشته باشند. مجذوبی با اشاره به اینکه برخی از بیماران استان های مجاور 
سهمیه داروی بیماران استان را می برند که از انجمن بیماران MS استان 
درخواست داشتیم آمار بیماران استان را واقعی کند و جلوی این مسئله 
گرفته شود عنوان کرد: یکی از اهداف جدی ما تقویت دانشکده توانبخشی 
است که نه تنها برای بیماران »ام اس« بلکه از آنجا که به سمت سالمندی 

پیش می رویم نیاز مبرم استان است.

 فرهنگ متعالی خیر جمعی و نیت های 
خیر خواهانه مردم آذربایجان شرقی

 

تبریز-امیدمحمدزاد،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل بهزیستی 
آذربایجان شرقی در دیدار نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه 
تبریز، کار آفرینی و اشتغال زایی برای یک فرد مددجو یا معلول ، اعزام 
جامعه هدف نیازمند به ســفرهای زیارتی و اقداماتی از این قبیل را به 
عنوان روشهای نوین مشــارکتهای مردمی در امور خیریه معرفی کرد.  
دکتر صحاف در این دیدار که به مناســبت هفته بهزیستی و با حضور 
اعضای شورای معاونان انجام شد؛ ضمن تبریک عید غدیر خم و هفته 
بهزیستی، خیرین را همراهان همیشگی بهزیستی در رفع مشکلات اقشار 
کم برخوردار تحت پوشش این اداره کل خواند و گفت : در کنار اعتبارات 
دولتی تخصیص داده شده به بهزیستی، با عنایت به فرهنگ متعالی خیر 
جمعی و نیات خیر خواهانه مردم فهیم استان، بهزیستی استان افتخار 
جلب و جذب بالغ بر ۱۷۰ میلیارد تومان کمک های نقدی ، غیر نقدی 
و خدماتی ، را در سال ۱۴۰۰ در کارنامه خود دارد.  بهزیستی پیشرو در 
خصوصی سازی و اشتغال  وی با بیان فعالیت ۵۵۷ مرکز زیر نظر بهزیستی 
استان بهزیستی را پیشرو در در خصوصی ســازی و اشتغال دانست و 
ابراز داشت : ۱۹۱۱ نفر در مراکز مذکور اشتغال یافته اند.  صحاف اشتغال 
زایی و تامین مسکن را از فعالیت های اساسی در راستای توانمندسازی 
مددجویان بهزیستی عنوان کرد و اظهار داشت : ایجاد اشتغال پایدار برای 
۶۴۱3 مددجوی تحت پوشش و احداث و تحویل ۷۶۱ واحد مسکن 
مددجویی به ارزشی بالغ بر ۵۷ میلیارد تومان با همکاری چندین دستگاه 
از اهم اقدامات در این راستا می باشد.  ارائه خدمات آموزشی توانبخشی 
در ۸۷ مرکزروزانه و ارائه خدمات توانبخشی مراقبتی در ۴۵ مرکز مرکز 
شبانه روزی از خدمات حوزه ی توانبخشی بود که صحاف به آن اشاره 
کرد و گفت : غربالگری بینایی، غربالگری شنوایی و مشاوره ژنتیک از 
فعالیت هایی است که در راستای پیشگیری از معلولیت ها انجام می پذیرد.

  بررسی روند عملیات اجرایی
 چهار سد مهم لرستان

خرم آباد-رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-وضعیت عملیات 
اجرایی چهار ســد بختیاری، معشوره )گاهشــمار( ده پهلوان و 
چولهول با حضور استاندار و مسوولان ذیربط بررسی و بر تسریع در 

اجرای آنها تاکید شد. 
 به منظور بررسی روند اجرایی سدهای بختیاری، معشوره )گاهشمار(، 
ده پهلوان و چولهول، جلسه ای با حضور فرهاد زیویار استاندار لرستان، 
ویس کرمی نماینده مردم خرم آباد و چگنی در مجلس شورای اسلامی، 
دالوند معاون امور هماهنگی عمرانی استانداری و حسن نژاد مدیر عامل 
شرکت آب منطقه ای لرستان و مجریان شرکت توسعه منابع آب و نیروی 

ایران کارفرمای طرح های مذکور برگزار شد.
در این جلسه مسائل مربوط به سد بختیاری، سد معشوره) گاهشمار( و 
دو سد مطالعاتی ده پهلوان و چولهول بصورت تخصصی مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت و مجری طرح گزارش کاملی از روند عملیات اجرایی 
طرح های مذکور ارائه کرد. مدیر عامل شرکت آب منطقه ای لرستان 
گفت: در خصوص سد بختیاری، کارفرمای این طرح پیگیری سرمایه 
گذار خارجی و تامین اعتبار از سایر ردیف های متفرقه بودجه سال جاری 

را در دستور کار دارد و خواستار حمایت مقامات استانی است.
حسن نژاد افزود: از مهمترین مصوبات این جلسه پیگیری تامین منابع 
اعتباری طرح ها، شروع عملیات اجرایی سد ها، اخذ مجوز ماده 23 طرح 
های مطالعاتی و تملک روستاهای واقع در محل مخزن سد معشوره بود.

وی ادامه داد: با اجرای پروژه سد بختیاری زمینه اشتغال برای هفت هزار 
نفر بطور مستقیم و ۱۰ هزار نفر بطور غیر مستقیم از سراسر کشور فراهم 
خواهد شد. مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای لرستان گفت: شروع 
عملیات اجرایی هر چه سریعتر سدهای بختیاری و معشوره و اخذ مجوز 

ماده 23 سدهای چولهول و ده پهلوان مورد تاکید استاندار استان است.
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